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З А П И С Н И К 
   са 72. сједнице Представничког дома   

Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, 
  одржане  16. јануара 2006. године 

 
 
 Сједница је почела у 10.15 часова. Присуствовало је  39 посланика.  
 Оправдано су одсуствовали  Јелина Ђурковић и Златко Лагумџија, а Мехмед Суљкановић 
није јавио о разлозима изостанка. 
 Из Савјета министара БиХ, сједници су повремено присуствовали предсједавајући Аднан 
Терзић, министри Љерка Марић и Бариша Чолак, те замјеник министра Драган Мектић. 
 Сједници Дома присуствовали су и генерални ревизор и његови замјеници. 
 

Из међународних организација, сједници су присуствовали: Маја Рибар, Јелена 
Деспот и Сања Станојевић – ОХР, Кристијан Хаупт и Амила Ибрахимовић – ОЕБС и 
Лоредана Паску – румунска амбасада.   

На почетку сједнице, предсједавајући Дома Никола Шпирић обавијестио је да је 
Изборна комисија БиХ мандат посланика додијелила Мехмеду Жилићи и Мирсаду 
Сиповићу, сљедећим квалификованим кандидатима са листе Странке демократске акције, 
умјесто Абдулаха Накаша и Сеаде Палаврић. 

Нови посланици Мехмед Жилић и Мирсад Сиповић дали су пред Домом свечану 
изјаву и тако преузели посланичка права и обавезе.  

Послије давања свечане изјаве, предсједавајући Дома дао је уводне напомене  о 
измјенама и допунама предлога дневног реда. Такође је упознао Дом да је на Проширеном 
колегијуму изнесен предлог два посланичка клуба да се у дневни ред ове сједнице уврсти 
расправа о проблемима децертификованих полицајаца, поводом чега је Проширени 
колегијум закључио да се од Савјета министара БиХ затражи да достави информацију о томе 
шта је предузео у вези са закључком Дома усвојеним на 59. сједници, а који се односи  на 
децертификоване полицајце, што ће бити уврштено у дневни ред наредне сједнице Дома као 
прва тачка. 

У везим с овим питањем дискутовали су Јозо Крижановић и Сеад Авдић. 
У расправи о предлогу дневног реда Мухамед Морањкић рекао је да је тачно да је на 

Проширеном колегијуму договорен предлог дневног реда, како је рекао предсједавајући 
Шпирић (и он је члан Проширеног колегијума), али да он ипак мора у некоj форми 
покренути питање о разговору једног броја странака о судбини ове земље иза затворених 
врата. Запитао је Парламентарну скупштину, све остале и нашу јавност: «ко то данас има 
привилегију да кроји ту судбину мимо институција ове земље и мимо осталих 
парламентарних странака?» Затражио је да му неко одговори на то питање, или да се у Дому 
о тој теми отвори расправа. 
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Младен Поточник је такође изразио незадовољство збг начина на који се воде 

разговори о уставним промјењама, нагласивши да није у реду да се разговори воде ван мјеста 
гдје то треба да се обавља демократским путем. 

У вези са преговорима о уставним промјенама, дискутовали су Бериз Белкић и Петар 
Кунић.  

И Петар Кунић запитао је ко то има ексклузивно право да разговара о промјенама 
Устава БиХ – да ли страначки лидери, а да не консултују своје странке нити грађане. Рекао је 
да је суштинско питање да се Парламентарна скупштина и грађани информишу о раду те 
комисије. 

Бериз Белкић је рекао да он учествује у преговорима о уставним промјенама и да  
апсолутно не постоји намјера нити се може заобићи Парламент, као и да ти преговори нису 
илегални. Подсјетио је да је у неколико наврата било иницијатива да се отвори расправа у 
Дому о уставном промјенама, али да, нажалост, о томе није постигнут договор.  

Поводом ове расправе, Момчило Новаковић затражио је од предсједавајућег да не 
дозвољава расправу о нечему што није на дневном реду.  

Предсједавајући Дома Никола Шпирић одговорио је да ни у ком случају није могуће 
заобићи Парламент када су у питању уставне промјене и да ће дефинитивну форму ових 
преговора и разговора дати управо Парламентарна скупштина Босне и Херцеговине. Замолио 
је да се разговори о уставним промјенама не политизују и изразио наду да ће бити добрих 
предлога који су у интересу свих грађана Босне и Херцеговине, чему ће и овај дом дати свој 
допринос.  

Овим је предсједавајући закључио расправу о предлогу дневног реда и констатовао да 
72. сједница Дома има сљедећи 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д 
1. Усвајање Записника са 71. сједнице; 
2. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о Предлогу 

закона о измјенама Закона о поштама БиХ (предлагач: посланик Милорад 
Живковић); 

3. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о амандману 
посланика Руже Сопте на Предлог закона о ревизији институција Босне и 
Херцеговине; 

4. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о амандману 
посланика Филипа Андрића на Предлог закона о заштити личних података; 

5. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о Амандману 
1. посланика Тихомира Глигорића на Предлог закона о заштити потрошача Босне 
и Херцеговине; 

6. Предлог буџета институција Босне и Херцеговине и међународних обавеза Босне и 
Херцеговине за 2006. годину (прво читање); 

7. Предлог закона о извршењу Буџета институција Босне и Херцеговине за 2006. 
годину (прво читање); 

8. Захтјев посланика Мухамеда Морањкића за разматрање Предлога закона о измјени 
и допуни Закона о систему индиректног опорезивања по хитном поступку, у 
складу са чланом 105. Пословника;  

9. Захтјев посланика Мухамеда Морањкића за разматрање Предлога закона о измјени 
и допуни Закона о порезу на додату вриједност по хитном поступку, у складу са 
чланом 105. Пословника; 

10. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о допуни Закона о 
порезу на додату вриједност по хитном поступку, у складу са чланом 105. 
Пословника; 

11. Захтјев посланика Јозе Крижановића, Златка Лагумџије и Селима Бешлагића за 
разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о порезу на додату 
вриједност по хитном поступку, у складу са чланом 105. Пословника; 
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12. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о верификацији и 

измирењу обавеза по основу рачуна старе девизне штедње по хитном поступку, у 
складу са чланом 104. Пословника; 

13. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о примјени 
привремених мјера према лицима која су оптужена, а нису доступна 
Међународном кривичном суду за бившу Југославију и лицима укљученим у 
пружање помоћи лицима оптуженим од Међународног кривичног суда за бившу 
Југославију по хитном поступку, у складу са чланом 104. Пословника; 

14. Извјештај  Канцеларије за ревизију финансијског пословања институција БиХ за 
2004. годину: 

а)    Агенције за државну службу БиХ,  
b) Агенције за рад и запошљавање БиХ, 
c) Агенције за статистику БиХ, 
d) Агенције за унапређење страних инвестиција БиХ, 
e) Центра за уклањање мина БиХ, 
f) Дирекције за цивилно  ваздухопловство БиХ, 
g) Дирекције за европске интеграције БиХ, 
h) Дирекције за имплементацију пројекта ЦИПС, 
i) Државне агенције за истраге и заштиту БиХ, 
j) Државне граничне службе БиХ; 

15. Информација о стању безбједности Босне и Херцеговине за првих шест мјесеци 
2005. године; 

16. Извјештај Заједничке комисије оба дома о настојању за постизање споразума о 
идентичном тексту Пословника Представничког дома и Пословника Дома народа 
(усаглашавање заједничких одредаба); 

17. Извјештај Заједничке комисије оба дома о настојању за постизање споразума о 
Закону о измјенама и допунама Закона о административним таксама; 

18. Извјештај Истражне комисије за утврђивање степена радијације осиромашеног 
уранијума и посљедица на здравље грађана у БиХ; 

19. Именовање по три члана у заједничке комисије оба дома ради постизања 
споразума о идентичном тексту: 

a) Закона о заштити личних података БиХ, 
b) Закона о ревизији институција БиХ, 
c) Закона о заштити потрошача БиХ, 

20. Давање сагласности за ратификацију: 
a) Општег споразума о привредној, инвестиционој, техничкој, културној, 

спортској и омладинској сарадњи између Савјета министара БиХ и Владе 
Краљевине Саудијске Арабије, 

b) Споразума између Босне и Херцеговине и Европске уније о безбједносним 
процедурама за размјену повјерљивих података, 

c) Споразума о двојном држављанству између Босне и Херцеговине и 
Краљевине Шведске, 

d) Протокола о измјени Европске конвенције о сузбијању тероризма. 
21. Извјештај о активностима Обавјештајно-безбједносне агенције Босне и 

Херцеговине за период од 01.06. до 31.12. 2004. године – пов. материјал. 
 

Ад. – 1:  Усвајање Записника са 71. сједнице 
 
 Мухамед Морањкић приговорио је да је у Записнику, у његовом посланичком питању, 
погрешно написана ријеч “одређује” умјесто “одрађује”, па је затражио да се то исправи. 
 Са овом примједбом Записник са 71. сједнице усвојен је једногласно. 
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Ад. – 2: Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о 
              Предлогу закона о измјенама Закона о поштама БиХ (предлагач: посланик 
              Милорад Живковић) 
 
 Предсједавајући је подсјетио да у Комисији Колегијума није постигнута сагласност, 
па је Предлог закона дао на гласање у  другом  кругу.         
 На начин гласања реаговао је Милорад Живковић, изнијевши мишљење да сада треба 
да гласају само они који су ''против''. 
 Одредбу Пословника објаснила је Бранка Тодоровић, секретар Дома, рекавши да се 
гласа и ''за'' и ''против'' и ''уздржан'', па ако Предлог закона добије већину, одлуку доносе 
гласови ''против'', при чему Предлог закона пролази ако из било којег ентитета није било 2/3 
''против''. Из Федерације БиХ двије трећине је 19 посланика, а из Републике Српске 10, 
казала је Бранка Тодоровић.  
 Послије разјашњења спроведено је гласање. 
 ''За'' Предлог закона гласало је 16, ''против'' 15, ''уздржана'' три посланика. Из 
Федерације, ''против'' је гласало 14, из Републике Српске један. 
 Предсједавајући је констатовао да је Закон о измјенама Закона о поштама усвојен. 
 
Ад. – 3: Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о 
              амандману посланика Руже Сопте на Предлог закона о ревизији институција 
              БиХ 
 

Није било сагласности у Колегијуму као комисији о амандману Руже Сопте, па је 
спроведен други круг гласња.  

 ''За'' амандман гласало је шест, ''против'' 14, ''уздржана'' два посланика. 
Предсједавајући је констатовао да амандман није добио већину, па је на гласање дао 

Предлог закона о ревизији институција Босне и Херцеговине. 
 Са 28 гласова ''за'' и четири ''против'' усвојен је Закон о ревизији институција БиХ. 

 
 
Ад. – 4: Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о 
               амандману посланика Филипа Андрића на Предлог закона о заштити личних 
               података 
 
 И о амандману Филипа Андрића спроведен је други круг гласања, након што није 
добио сагласност у Колегијуму као комисији. 
 ''За'' амандман је гласало 16, ''против'' 14, ''уздржана'' четири посланика – из 
Федерације БиХ, ''против'' је гласало 11, из Републике Српске два посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да је амандман усвојен, па је на гласање дао Предлог 
закона. 
 ''За'' Предлог закона гласало је 16, ''против'' 13, ''уздржана'' два посланика. Из 
Федерације БиХ, ''за'' је гласало осам, из Републике Српске такође осам посланика. Према 
томе, Предлог закона није добио ентитетску већину, па слиједи поступак усаглашавања у 
Комисији Колегијума.  
 
Ад. – 5: Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о 
              Амандману 1. посланика Тихомира Глигорића на Предлог закона о заштити 
              потрошача Босне и Херцеговине 
 
 У Колегијуму није постигнута сагласност ни о Амандману 1. Тихомира Глигорића. 
 Амандман у другом кругу гласања није усвојен – ''за'' је гласало 17, ''против'' 17, 
''уздржан'' један посланик. 
 Након гласања о амандману Дом се изјаснио о Предлогу закона о заштити потрошача 
БиХ у другом читању. 
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 Са 32 гласа ''за'' и два гласа ''уздржан'', усвојен је Закон о заштити потрошача Босне и 
Херцеговине. 
 
 
Ад. – 6: Предлог Буџета институција Босне и Херцеговине и међународних обавеза 
              Босне и Херцеговине за 2006. годину (прво читање) 
 
 Послије уводних напомена предсједавајућег Дома, министар финансија и трезора 
Љерка Марић поднијела је Дому образложење Предлога буџета.  
 У име надлежне комисије говорила је Љиљана Милићевић. 
 У расправи су учествовали: Милош Јовановић, Бериз Белкић, Момчило Новаковић, 
Тихомир Глигорић, Елмир Јахић, Мирсад Сиповић, Ружа Сопта, Сенија Капетановић, 
Душанка Мајкић, Јозо Крижановић, Селим Бешлагић, Петар Кунић, Љиљана Милићевић, 
Ибрахим Ђедовић, Милорад Живковић, Адем Хускић, Мехмед Жилић, Мирсад Ћеман, Нијаз 
Дураковић, Сеад Авдић, Винко Зорић и Никола Шпирић. 
 Након расправе усвојен је закључак да се надлежној комисији да рок од 15 дана да 
заједно са Савјетом министара БиХ размотри већ поднесене амандмане, као и нове који 
буду поднијети у овом року,  и да Дому поднесе нови извјештај. 
 Овај закључак усвојен је са 31 гласом ''за'' и два гласа ''узржан'' (из Федерације БиХ, 
''за'' је гласало 20, из Републике Српске 11). 
 
Ад. – 7: Предлог закона о извршењу Буџета институција Босне и Херцеговине за 2006.  
               годину (прво читање) 
 
 О Предлогу закона о извршењу Буџета није било расправе јер је предсједавајући 
предложио да се разматра заједно са Предлогом буџета. Овај предлог предсједавајућег 
усвојен је са 34 гласа ''за'' и једним гласом ''уздржан''.  
 
Ад. – 8: Захтјев посланика Мухамеда Морањкића за разматрање Предлога закона о 
               измјени и допуни Закона о систему индиректног опорезивања по хитном 
               поступку, у складу са чланом 105. Пословника 
 
 Послије краћих уводних напомена предсједавајућег Дома, Мухамед Морањкић 
образложио је захтјев за хитни поступак, као и Предлог закона.  
 Министар Љерка Марић изнијела је мишљење да је Закон о систему индиректног 
опорезивања донесен на основу споразума који је потписан са ентитетима и Брчко 
Дистриктом о преношењу  надлежности у фискалној политици на ниво државе и да би било 
незгодно предложени закон разматрати по хитном поступку, па је предложила да се разматра 
у редовној процедури.  
 У расправи су учествовали: Момчило Новаковић, Мухамед Морањкић, Мирсад 
Сиповић и Азра Хаџиахметовић. 
 Послије расправе извршено је гласање о захтјеву за хитни поступак. 
 ''За'' је гасало 16, ''против'' 21 посланик. 
 Предсједавајући је констатовао да захтјев за хитни поступак није усвојен и да ће се 
предложени закон разматрати у редовној процедури.  
 
Ад. – 9: Захтјев посланика Мухамеда Морањкића за разматрање Предлога закона о 
              измјени и допуни Закона о порезу на додату вриједност по хитном поступку, у 
              складу са чланом 105. Пословника 
 
 И за овај захтјев предлагач је поднио образложење.  
 У расправи су учествовали: министар Љерка Марић – такође предложила да се 
разматра у редовној процедури – Љиљана Милићевић,  Петар Кунић, Бериз Белкић, Јозо 
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Крижановић, Нијаз Дураковић,  те секретар Дома Бранка Тодоровић, која је појаснила члан 
14. Закона о систему  индиректног опорезивања. 
 Послије расправе гласало се о захтјеву за хитни поступак. 
 ''За'' је гласало 12, ''против'' 19, ''уздржана'' два посланика.  
 Предсједавајући је констатовао да захтјев није усвојен и да ће се Предлог закона 
разамтрати у редовној процедури.  
 
Ад. – 10: Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о допуни 
                Закона о порезу на додату вриједност по хитном поступку, у складу са чланом  
                105. Пословника 
  
 У расправи поводом захтјева Савјета министара БиХ учествовали су: Душанка 
Мајкић, Момчило Новаковић, Младен Поточник, предсједавајући Савјета министара БиХ 
Аднан Терзић, Милорад Живковић, Љиљана Милићевић, Мухамед Морањкић, Азра 
Хаџиахметовић, Мирсад Сиповић, Јозо Крижановић, Елмир Јахић, Селим Бешлагић, Изет 
Хаџић, Марија Перкановић,  министар Љерка Марић и Никола Шпирић.  
 У расправи је посебно указано на допис предсједавајућег Управног одбора Управе за 
индиректно опорезивање, од 28.12. 2005. године, који је упућен предсједавајућем Савјета 
министара БиХ, а који је посланицима подијељен на самој сједници Дома на почетку 
расправе о овој тачки дневног реда. Скренута је посебно пажња на датуме одржавања 
сједница Управног одбора (29.11. и 12.12. 2005.), као и на садржај дописа, а посебно на 
услове под којима се одобрава ослобађање од ПДВ-а  артикала предложених законом из ове 
тачке, па је у том контексту речено да је тај допис и противзаконит и противуставан, те је 
стога изнесен и предлог да се покрене одговорност предсједавајућег Управног одбора 
Управе за индиректно опорезивање.  
 Послије расправе извршено је гласање о захтјеву Савјета министара БиХ за хитни 
поступак. 
 ''За'' је гласало 11, ''против'' 15, ''уздржана'' три посланика. 
 Предсједавајући је коснтатовао да захтјев Савјета министара БиХ није усвојен и да ће 
се Предлог закона о допуни Закона о ПДВ-у разматрати у редовној процедури. 
 Дом се даље изјаснио о предлогу закључка који је у расправи изнио Никола Шпирић  - да 
се задужи Савјет министара БиХ да, у складу са Законом, покрене процедуру за смјену 
предсједавајућег Управног одбора Управе за индиректно опорезивање.  
 ''За'' предлог овог закључка гласало је 16, ''против'' три, ''уздржано'' 14 посланика. По 
ентитетима, из Федерације БиХ ''за'' је гласало пет, из Републике Српске 11 посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да предлог закључка није добио ентитетску већину, па 
ће се спровести поступак усаглашавања. 
 
Ад. – 11: Захтјев посланика Јозе Крижановића, Златка Лагумџије и Селима Бешлагића 
                 за разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о порезу н 
                 додату вриједност по хитном поступку, у складу са чланом 105. Пословника 
 
 Јозо Крижановић поднио је образложење. 
 У расправи су учествовали: Момчило Новаковић,  Јозо Крижановић, министар Љерка 
Марић, Тихомир Глигорић, Азра Хаџиахметовић и  Ибрахим Ђедовић. 
 Приликом гласања није усвојен захтјев за хитни поступак. ''За'' је гласало 11, ''против'' 
20, ''уздржана'' два посланика.  
 Предсједавајући је констатовао да ће се и овај предлог закона разматрати у редовној 
процедури.  
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Ад. – 12: Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о 
                 верификацији и измирењу обавеза по основу рачуна старе девизне штедње по 
                 хитном поступку, у складу са чланом 104. Пословника 
 
 У име предлагача, Љерка Марић образложила је Предлог закона и захтјев за 
процедуру.  
 Кратко су у расправи учествовали Милош Јовановић и Младен Поточник. 
 Захтјев за процедуру по члану 104. Пословника усвојен је са 28 гласова ''за''  и два 
гласа ''уздржан''. 
 
Ад. – 13: Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о примјени 
                 привремених мјера према лицима која су оптужена, а нису доступна 
                 Међународном кривичном суду за бившу Југославију и лицима укљученим у 
                 пружање помоћи лицима оптуженим од Међународног кривичног суда за 
                 бившу Југославију по хитном поступку, у складу са чланом 104. Пословника 
 
 У расправи о овој тачки дневног реда учествовао је Момчило Новаковић, а затим је 
извршено гласање о захтјеву. 
 ''За'' је гласало 18, ''против'' девет посланика. По ентитетима, из Федерације БиХ ''за'' је 
гласало 16, из Републике Српске два посланика. 
 Предсједавајући је коснтатовао да захтјев за процедуру по члану 104. Пословника 
није добио ентитетску већину и да слиједи поступак усаглашавања. 
 
Ад. – 14: Извјештај  Канцеларије за ревизију финансијског пословања институција БиХ  
                  за 2004. годину: 

а)    Агенције за државну службу БиХ,  
b) Агенције за рад и запошљавање БиХ, 
c) Агенције за статистику БиХ, 
d) Агенције за унапређење страних инвестиција БиХ, 
e) Центра за уклањање мина БиХ, 
f) Дирекције за цивилно  ваздухопловство БиХ, 
g) Дирекције за европске интеграције БиХ, 
h) Дирекције за имплементацију пројекта ЦИПС, 
i) Државне агенције за истраге и заштиту БиХ, 
j) Државне граничне службе БиХ 
 

Предсједавајући Дома предложио је да се води расправа о извјештајима појединачно за сваку 
институцију. Ипак је вођена уопштена расправа у којој су учествовали Душанка Мајкић и Азра 
Хаџиахметовић,  као и Љиљана Милићевић, која је говорила у име Комисије за финансије и буџет.  

Послије расправе предсједавајући је извјештаје о ревизији дао на гласање. 
Гласајући понаособ о сваком, Дом је усвоји извјештаје о ревизији за институције од тач. а) до 

ј), са извјештајима  и препорукама надлежне Комисије за финансије и буџет.  
 
 
Ад. – 15: Информација о стању безбједности Босне и Херцеговине за првих шест мјесеци 
               2005. године 
 
 Послије уводних напомена које је дао предсједавајући, у расправи о Информацији  
учествовали су: Мухамед Морањкић, Мирсад Сиповић и Адем Хускић.  
 Предсједавајући је констатовао да се Информација прима к знању, па је на гласање 
дао закључке предложене у Извјештају Заједничке комисије за одбрамбену и безбједносну 
политику. 
 Закључци су усвојени једногласно. 
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Ад. – 16. и 17.  
 Без расправе Дом је усвојио: 
 -  Извјештај Заједничке комисије о усаглашавању идентичног текста Пословника  
               Представничког дома и Пословника Дома народа (усаглашавање заједничких  
               одредаба) и 
 - Извјештај Заједничке комисије о усаглашавању идентичног текста Закона о 
               измјенама и допунама Закона о административним таксама. 
 
Ад. – 18: Извјештај Истражне комисије за утврђивање степена радијације 
                осиромашеног уранијума и посљедица на здравље грађана у БиХ 
 
 У име Истражне комисије говорио је Милорад Живковић, који је изнио и предлог 
закључка који  Дом треба да усвоји  уз Извјештај Истражне комисије.  
 Дом је једногласно усвојио Извјештај Истражне комисије, са закључком који гласи: 

Извјештај Истражне комисије за утврђивање степена радијације осиромашеног 
уранијума и посљедица на здравље грађана Босне и Херцеговине биће достављен 
Савјету министара БиХ, владама ентитета и НАТО-у ради упознавања и предлагања 
мјера и активности које би довеле до спровођења закључака наведених у Извјештају. 
 
Ад. – 19: Именовање по три члана у заједничке комисије оба дома ради постизања 
                споразума о идентичном тексту: 

a) Закона о заштити личних података, 
b) Закона о ревизији институција БиХ, 
c) Закона о заштити потрошача БиХ 

 
 У заједничке комисије оба дома, ради усаглашавања идентичног текста, именовани 
су: 

a) за Закон о заштити личних података БиХ – Филип Андрић, Милош 
Јовановић и Адем Хускић; 

b) за Закон о ревизији институција БиХ – Душанка Мајкић, Хазим Фелић и 
Ружа Сопта и 

c) за Закон о заштити потрошача БиХ – Сенија Капетановић, Влатка Комшић 
и Тихомир Глигорић.  

 
 
Ад. – 20: Давање сагласности за ратификацију: 

a) Општег споразума о привредној, инвестиционој, техничкој, културној, 
спортској и омладинској сарадњи између Савјета министара БиХ и Владе 
Краљевине Саудијске Арабије, 

b) Споразума између Босне и Херцеговине и Европске уније о безбједносним 
процедурама за размјену повјерљивих података, 

c) Споразума о двојном држављанству између Босне и Херцеговине и 
Краљевине Шведске, 

d) Протокола о измјени Европске конвенције о сузбијању тероризма. 
 
 У име надлежне комисије за спољне послове Мартин Рагуж обавијестио је Дом да је 

на Комисији одгођено разматрање Општег споразума под под тачком а) из разлога што 
сједници комисије није присуствовао представник ресорног министарства.  

Није било расправе.  
Дом је дао сагласност за ратификацију аката из подтачака b), c) и d), а Споразум из 

подтачке а) скинут је из разлога које је навео предсједавајући Комисије за спољне послове.  
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Ад. – 21: Извјештај о активностима Обавјештајно-безбједносне агенције Босне и 
                Херцеговине за период од 01.06. до 31.12. 2004. године – пов. материјал. 
 
 Предсједавајући Дома Никола Шпирић констатовао је да већ трећи пут на дневном 
реду имамо овај извјештај, а да сједници не присуствује представник предлагача, па се из тог 
разлога Извјештај и овог пута мора скинути са дневног реда и неће се разматрати док се не 
обезбиједи присуство предлагача. Предложио је да се усвоји закључак којим ће се  
обавијестити Савјет министара БиХ да ће и на наредној сједници овај извјештај бити 
уврштен у дневни ред, те да ће, ако не буде присутан представник предлагача, 
Парламентарна скупштина БиХ покренути питање одговорности надлежних због 
неприсуствовања сједници, јер не  може расправљати о овој тачки. 
 Са 22 гласа ''за'' и једним гласом ''уздржан'' овај закључак је усвојен. 
 Овим је, у 18.40 часова, завршена 72. сједница Дома. Завршавајући сједницу, 
предсједавајући је напоменуо да ће наредна сједница Дома бити одржана 30. јануара 2006. 
године.  
 

Саставни дио Записника је транскрипт 72. сједнице.  
 

 
               СЕКРЕТАР                 ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ       
 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                     ПРЕДСТАВНИЧКОГ  ДОМА 
         Бранка Тодоровић                                                      др  Никола Шпирић  
 
   


